

國立中央大學 110 學年度第 2 學期研究生畢業離校彈性措施

111.6.17

- 一、依教育部 111 年 6 月 15 日臺教高通字第 1112202563 號函辦理。
- 二、修業年限將於 110 學年度第 2 學期屆滿，且確受疫情影響研究之研究生，得於 **111 年 7 月 29 日(五)前**，檢具學生報告，經指導教授、系所主管及教務長同意者，專案申請額外再延長修業一學期。
- 三、原已於 7 月 29 日(五)前申請 110 學年度第 2 學期舉行研究生學位論文考試，並預定於本學期畢業者，**自動延長至 9 月 30 日(五)前**通過學位考試及完成離校手續，且視為 110 學年度第 2 學期畢業。逾期未完成且修業年限未屆滿者，111 學年度第 1 學期仍應註冊補繳學雜費；修業年限已屆滿者，應予退學。
- 四、如碩士班學生已獲本校或他校博士班錄取者，得出具切結書後先行註冊入學，如未能於 9 月 30 日(五)前繳交學歷證明文件者，則依學校規定撤銷其入學資格，學雜費全額退費。

Flexible Measures for NCU Postgraduates' School-leaving Procedures in the 2nd Semester of the 110th Academic Year (Spring Semester 2022)

Jun. 17, 2022

1. The flexible measures were taken per the Ministry of Education's Letter Tai Jiao Gao Tong No. 1112202563 sent on Jun. 15, 2022.
2. The postgraduates whose period of study expires in the second semester of the 110th academic year (Spring Semester 2022) and who have been actually affected by the pandemic of Covid-19 may apply for extending their period of study for one more semester by **Jul. 29, 2022**. The required document is a student report ratified by the applicant's thesis advisor, director of the department/institute, and the vice president of academic affairs.
3. For the postgraduates who apply by Jul. 29 (Friday), 2022 for their oral defense held in Spring Semester 2022 and plan to graduate from NCU this semester: the deadline for passing the oral defense and completing the school-leaving procedures is automatically extended to the noon on **Sep. 30 (Friday), 2022**. The postgraduates in question are regarded as graduates graduating in Spring Semester 2022. The postgraduates who do not complete their oral defense and school-leaving procedures by **Sep. 30 (Friday), 2022** should still enroll at NCU in the first semester of the 111th academic year (Fall Semester 2022) and pay the tuition and incidental fees for the new semester if their period of study does not expire in Spring Semester 2022. However, those who fail to complete their oral defense and school-leaving procedures by **Sep. 30 (Friday), 2022** should be forced to drop out if their period of study expires in Spring Semester 2022.
4. The master's students in question who have been admitted by a PhD program at NCU or any other university/college should first submit an affidavit to NCU and then enroll at NCU. If they fail to submit the documentation of their academic credentials by **Sep. 30 (Friday), 2022**, their qualifications to enroll at NCU will be canceled, and the full amount of the tuition and incidental fees paid by them will be returned to them.